
                        
        REPUBLIKA HRVATSKA     
ŠIBENSKO - KNINSKA  ŽUPANIJA 

          
    OPĆINA MURTER-KORNATI 
            OPĆINSKO VIJEĆE 
 
KLASA:  021-05/17-01/03 
URBROJ: 2182 /18-01/1-17-7 
Murter,  28. rujna 2017. 
 

Z A P I S N I K 
 

sa  5 . sjednice Općinskog vijeća Općine Murter- Kornati održane 28. rujna 2017. godine sa 
početkom u 19,00 sati u prostoriji 

„Narodne knjižnice i čitaonice 
 

 
Sjednici su bili nazočni vijećnici: Ivana Juraga, Petar Ježina, Edo Juraga, Ivana Juran Magdić, Venčoslav 
Skračić, Milan Ježina, Joso Mudronja, Vladimir Turčinov 
 

Odsutni: Maja Barešić, Enio Turčinov, Mateja Bašić 

 
Ostali nazočni: Toni Turčinov-načelnik OMK, Julia Ježina-donačelnica OMK, Melanija Turčinov 

Rameša-pročelnica OMK, Vesna Juran- djelatnica OMK, Mirna Donđivić-djelatnica OMK, Mande 

Turčinov Ježina,  

Zapisničar: Vesna Juran 

Utvrđivanje kvoruma 

Predsjedavajući je izvršio prozivku vijećnika, nakon čega je konstatirao da je od jedanaest vijećnika 
nazočno 8 vijećnika, te da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 
 

SAT VIJEČNIČKIH PITANJA 

Edo Juraga: načelniče ja imam pitanje za crkvu Gospe od Gradine u vezi sanacije krovišta? 

Toni Turčinov: prije par dana mi smo doveli konzervatore i čovjeka koji se bavi izradom troškovnika. 

Napravljen je elaborat i proslijeđen u konzervatorski u Šibenik. Sad očekujemo iz ministarstva kulture 

u Zagrebu određenu svotu novca tako da za ovu godinu nećemo raditi projekte, a zbog puno 

projekata jednostavno iz vlastitog proračuna to ne možemo, tako da ćemo čekati da ministarstvo 

odgovori. Što se tiče suradnje sa Ivanom Klarinom on je još prije potvrdio da će oni sudjelovati u 1/3 

jeli ili ½ dok nije bilo ministarstva troškova tako da bi trebalo još malo pričekati, mislim tu iza nove 

godine. Imamo dosta ljudi u ministarstvu kulture tako da mislim da bi svakako trebala biti odobrena 



neka sredstva, a ti konzervatorski radovi su skupi. Svakako bi trebalo to u 2018. riješiti. 

Edo Juraga: hvala. 

Venčoslav Skračić: ima li još tko pitanja? 

Milan Ježina:  ja bi postavio pitanje tj. sugestiju načelniku u vezi hitne službe u Tisnome. Možda bi bilo 

dobro kad bi se uspili dogovoriti tri općine Tisno, Pirovac i mi jer činjenica je da država to neće 

sufinancirati. Pa da je možda vidjeti kontakte sa službom za hitnu medicinu da se vidi koliko bi koštao 

taj doktor, sad ne znam neke cifre ali da se treba po tome nešto raditi.  

Toni Turčinov: razgovarao sam ja još dok je Jelena bila predsjednica tišnjanskog HDZ-a radilo se za 

dvije općine o cifri od 250 000 kn godišnje svaka općina. Mislim da će tu biti teško s Klarinun 

pregovarati.  

Venčoslav Skračić: mislim da mi moramo razgovarati sa županijom. 

Toni Turčinov: možemo probati. Sad smo ja i Gulam pisali županu za ispostave da bude jedan čovik za 

prostorno uređenje. Tko da ljudi znaju koje projekte imaju, koje radu. Tako Vodice plaćaju sami svoga 

referenta isto tako bi možda mogli i za hitnu tražiti. Ali katu županija je suglasna i nije tako da bi 

tribalo tu malo sisti. 

Venčoslav Skračić: imamo mi tu i „park“ koji je isto dio toga. Evo i danas je hitna prolazila, zadnja tri 

dana tri put je svirala. 

Toni Turčinov: svakako da bi to bilo dobro. Mislim da bi tribala hitna biti smještena u Murteru jer smo 

najudaljeniji i kad bi tražili ja bi tražija da bude tako ako imamo uvjete za smistiti je.  

Venčoslav Skračić: svakako triba komunicirati sa općinama i sa NP 

Toni Turčinov: triba prvo županija, ministarstvo pa općina, sami ne možemo. Pokrenuti ćemo. 

Venčoslav Skračić: ima li još tko pitanja? 

Joso Mudronja: imam ja pitanje, evo bili smo ja i Dane Maniga i pričamo kako su počeli sad radovi 

15.09. na Pod Raduču šta je prilično rano za te radove grube građevinske i sad kaže apartmani mi se 

punu i sad on strepi šta će mu biti oče li dobiti penale ili šta.  

Melanija Turčinov Rameša: imamo odluku o komunalnome redu di je navedeno zabrana građevinskih 

radova od 15.06. do 15.09.  

Toni Turčinov: mi cilu odluku o komunalnome redu tribamo minjati. Meni je isto bilo možda malo 

prerano da se u dilu Murtera koji je najjači turistički počne tako rano, ali on je isto moga tražiti od 

mene ili bilo koga da se to zaustavi. Svako je rano ako idemo na produženje sezone onda bi tribali 

sačekati da završi „Latinsko idro“.   

Petar Ježina: tako ti je napisano da se radovi mogu odvijati cilu godinu osim u Dalmaciji od tada do 

tad do kad lokalna samouprava napiše, stvar je u tome da se nama svake godine sezona sve više 

produžuje. Ko će tim radnicima omogućiti plače ili ne znam šta. Ako mi njima zatvorimo obrte 01.06. 

do 01.10. to je 4 miseca. 



Toni Turčinov: dalo bi se tu raspravljati. Ima tih slučajeva di bi se moglo pričekati. 

Melanija Turčinov Rameša: velika većina ako ne i svi imaju do 15.09.  

Edo Juraga: može se na ove grube građevinske radove recimo ajde žbuka ili nešto drugo nije sporno, 

ali kad bager kopa ili nešto drugo. 

Venčoslav Skračić: teško je to precizirati sve i dogovoriti. Tribaju tu biti fleksibilni svi i izvođači i drugi. 

Venčoslav Skračić: ima li još ko pitanja? Ako nema krećemo na dnevni red. 

 

D n e v n i   r e d 
 

1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice Općinskog vijeća 
2. Polugodišnje izvješće o izvršenju proračuna Općine Murter-Kornati za razdoblje od 01. 01. – 

30. 06. 2017. godine, 
3. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o stanju zaštite od požara na području Općine 

Murter-Kornati za 2016. godinu, 
4. Prijedlog Godišnjeg provedbenog plana unapređenja zaštite od požara Općine Murter-

Kornati za 2017. godinu, 
5. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi, 
6. Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o nerazvrstanim cestama, 
7. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu načelnika Općine Murter-Kornati za 

razdoblje od 01. siječnja do 30. lipnja 2017. godine, 
8. Prijedlog Pravilnika o stipendiranju učenika i studenata  Općine Murter-Kornati, 
9. Prijedlog Odluke o donošenju Strategije upravljanja i raspolaganja imovinom Općine Murter-

Kornati za razdoblje od 2017. – 2021. godine, 
10. Prijedlog Odluke o ispravku greške u Odluci o donošenju Izmjena i dopuna Prostornog plana 

uređenja Općine Murter-Kornati, 
11. Prijedlog Odluke o  naknadi za članove Općinskog vijeća  i članove radnih tijela Općinskog 

vijeća Općine Murter-Kornati 
12. Prijedlog Odluka o osnivanju Postrojbi civilne zaštite opće namjene Općine Murter-Kornati 
13. Zamolba Narodne knjižnice i čitaonice Murter za zapošljavanje djelatnice na određeno 

vrijeme 
14. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja Općine Murter-Kornati u 2017. godini. 

 

Venčoslav Skračić: imamo li nadopuna ili izmjena dnevnog reda? Nema. Ako nema stavljam dnevni 

red na glasanje.  

 
 Dnevni red prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

 

 

 



1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice Općinskog vijeća 
 
 

 Zapisnik sa prethodne sjednice Općinskog vijeća prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

 
 

2. Polugodišnje izvješće o izvršenju proračuna OMK za razdoblje od 01.01. do 30.06.2017. 
godine 

 

Mirna Donđivić: što se tiče ovoga polugodišnjeg izvješća o izvršenju proračuna ja sam vam materijale 

sve dostavila i u obrazloženju navela prihodovnu i rashodovnu stranu tako da nema smisla da sad to 

sve čitam ponovo, jedino ako vas nešto baš interesira da vam objasnim. Ja sam nastojala da vidite iz 

tekstualnog dijela na što se odnosi izvršenje vezano za rebalans proračuna. Uglavnom su prihodi 

ostvareni u odnosu na rebalans 37%, a to je normalno jer tek nakon 6 miseca počinje veći priliv 

sredstava u proračun. Tako da smo imali prihod od 5 228 337 u odnosu na planirane prihode u iznosu 

od 14 127 000 znaci to je 37% u odnosu na plan. Dok su rashodi ostvareni u iznosu od 39.37% u 

odnosu na plan jer je plan za tekuće rashode bio 10 000 000 , a izvršeno je 3 990 000, a dok rashodi za 

ne financijsku imovinu planirani su za tekuću godinu u iznosu 6 768 000 a izvršeni su u iznosu 3 511 

677. I na kraju polugodišta imamo višak prihoda u iznosu 513 107 to je manje nego lani jer se puno 

više radilo. Naša sredstva iz prethodne godine su bila 2 786 000 uglavnom prihodovna strana se već 

sada povećala. Naši realni ali baš općinski prihodi se kreću između 10 i 11 miliona. Mi smo do sada 

ostvarili preko 8 miliona, do 15.09. oko 8 200 000, s time da glavnina prihoda još nije ni došla kao što 

je porez na vikendice, imamo još komunalnog doprinosa, a tribmo dobiti još neka sredstva iz državnog 

proračuna. 

Toni Turčinov: ima svega ali zadovoljni smo planom i kako smo ovo riješili. Imamo još jedan dio za trg 

platiti i sanaciju odlagališta „Hripe“, to je jedan dio veće svote. Oko 500 000 za trg i 250 000 kuna za 

„Hripe“. Imamo možda oko milijun kuna neplaćenih računa. Proračunski smo oko 100-200 tisuća kuna 

u plusu. A naravno uvik se nešto radi evo imali smo sad projekt za šetnicu „Crnikovac“ pa smo imali 

isplatiti ove geodete za Kornate tako da uvijek vam dođu neki neplanirani troškovi koje se niste nadali. 

Ko i doma je to. Ali zadovoljni smo, bit će proračun jači od stvarnoga za nekih pola do milijun kuna. 

Venčoslav Skračić: ima li još tko pitanje?  

 

 Polugodišnje izvješće o izvršenju proračuna OMK za razdoblje od 01.01. do 30.06.2017. 

godine prihvaćeno je JEDNOGLASNO 

3. Prijedlog zaključka o prihvaćanju izvješća o stanju zaštite od požara na području OMK 
za 2016. godinu 

 
 
Melanija Turčinov Rameša: znači tu je riječ o točki koja je regulirana zakonom o zaštiti okoliša od 

požara gdje piše da predstavničko tijelo jednom godišnje razmatra izvješće o stanju zaštite od požara 

na svom području kojeg ste dobili u prilogu pa ja ne bi puno o tome.  



Venčoslav Skračić: ima li kakvo pitanje?  

 Prijedlog zaključka o prihvaćanju izvješća o stanju zaštite od požara na području OMK za 
2016. godinu prihvaćeno je JEDNOGLASNO 

 
 

4. Prijedlog godišnjeg provedbenog plana unaprjeđenja zaštite od požara OMK za 2017. godinu  
 
Melanija Turčinov Rameša: ova točka se isto odnosi na obaveze zakona o zaštiti od požara i također 
se jednom godišnje raspravlja o određenim mjerama o unaprjeđenju zaštite od požara. Ti se radi o 
točkama koje su više-manje jednake svaku godinu.  
 

Venčoslav Skračić: ima li kakvo pitanje?  

Edo Juraga: što se može očekivati s obzirom da država ipak planira veća ulaganja u protupožarnu 

zaštitu tako da će i naš DVD dobiti malo bolju opremu? 

Melanija Turčinov Rameša: za sad nemamo ništa. 

Venčoslav Skračić: država je osigurala neku nagradu vatrogascima i ulaganje u opremu to bi se tribalo 

prijaviti. 

Toni Turčinov: naš DVD koliko izađe na teren mislim da je dobro opremljeno, kod nas je najveći 

problem ljudstvo. Jer mora biti iz iste općine a zbog male plaće neće niko to radi. Sad se dobila neka 

oprema iz Slovenije. Oni dobiju svake godine 300 000 kuna iz proračuna za plače i opremu tako da se 

svake godine pomalo obnavlja. A svi bi mi potpisali da država pomogne.  

Venčoslav Skračić: ima li još koje pitanje?  

 Prijedlog godišnjeg provedbenog plana unaprjeđenja zaštite od požara OMK za 2017. 

godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

5. Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi 
 

Melanija Turčinov Rameša: tu se radi o nekretnini koju možete vidjeti u ovom grafičkom prilogu. Ovaj 

uski dio označen brojem 1841/3. Tu je riječ o zemljištu gospođe Zite Pleslić međutim općina se 

greškom kod upisa jedne ulice upisala i na taj mali dio. I sada je jedini mogući način da se izvrši 

ispravak tj. da se gospođi vrati njeno vlasništvo da vijeće izglasa ovu odluku i nakon toga da se sa 

gospođom sklopi sporazum i da zemljišni sud na temelju te dvije isprave izvrši ispravku.   

Venčoslav Skračić: ima li tko pitanje?  

Mile Ježina: ja bi tija komentira laički, možda griješim a ne tiče se ni ovog načelnika ni vijeća, ali 

gledajući malo u skicu gospođa Zita ovdje ima kuću, ona je kupila ovu zemlju iza, ovaj put se stvorio 

da bi ova kuća dobila na vrijednosti. Onda je neko nemam pojma ni ko ni kad ali pretpostavljam da se 

manipuliralo. Mi ispravljamo nečije greške. 



Toni Turčinov: mislim realno je da je taj koji je kupova ovu zemlju tražija taj put. 

Mile Ježina: ali njoj taj put ne triba. 

Melanija Turčinov Rameša: ona je kupila ovaj uski dio sad ja ne znam faze kako je to ona kupovala. Ja 

ću vam reći što ja imam. Znači Zita i Općina su nakon tog nesporazuma sklopili sporazum gdje su 

definirali da je došlo do pogreške da je ta čestica njena ali da se Općina kod upisa ceste pogrešno 

uknjižila. I sad za ispraviti tu pogrešku na sudu nije dovoljan samo sporazum nego i trebamo izglasati 

ovu odluku i napisati novi sporazum. 

 Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi prihvaćen je 

JEDNOGLASNO 

6. Prijedlog odluke o dopuni odluke o nerazvrstanim cestama 
 
Melanija Turčinov Rameša: na kraju odluke je popis nerazvrstanih cesta, u njemu se ne nalazi ulica 
„Put Hrip“, a da bi je upisali moramo je ubaciti u popis. I to je to. 
 

 Prijedlog odluke o dopuni odluke o nerazvrstanim cestama prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 
 
 

7. Prijedlog zaključka o prihvaćanju izvješća o radu načelnika OMK za razdoblje od 01.01. do 
30.06.2017. godine 

 
Melanija Turčinov Rameša: po statutu načelnik Općine dva puta na godinu podnosi izvješće 
općinskom vijeću o svome radu. U ovom slučaju dužan ga je podnijeti  do koca rujna za razdoblje  
od 01.01. do 30.06.2017. godine. Skraćeno izvješće ste dobili u prilogu. 
 
Venčoslav Skračić: ima li tko pitanja? Evo u ovoj bagatelnoj nabavi sanacija odlagališta otpada se dva 

put spominje u istom iznosu. 

Toni Turčinov: to je vjerojatno greška u pisanju. 

Venčoslav Skračić: i stavka u bagatelnoj nabavi – uređenje plaže „Podvrške“ cijena od 37 500 kuna da 

načelnik prokomentira. 

Toni Turčinov: 37 000 kuna to nije cifra koja je isplaćena, tu još postoji situacija koja je plaćena do tog 

datum 30.06. mislim da se radi o cifri oko 200 000 kuna. Tako da je jedna situacija plaćena prije misec 

dan i sad je ostala još jedna. Ovo su samo situacije koje su plaćene do 30.06.  

Venčoslav Skračić: ima li još koje pitanje? 

Edo Juraga: po ovom planu nastavak radova na kanalizaciji očekujemo 2018. godine  

Toni Turčinov: to sada više nije u našoj domeni, sad je sve na vodovodu i kroz misec dana će biti 

„Zeleni otok“ u potpunosti u vlasništvu vodovoda te da će se krenuti s natječajem jer misli da su svi 

tenderi i sve pripremljeno tako da vodovod i odvodnja mislim da nema nikakvih razloga da ne 

pokrene natječaj za nastavak odvodnje Murtera i to jednostavno može krenuti. Jedino je problem što 

ćemo morati izdvojiti 6 500 000 kuna iz svog proračuna, a to ćemo nekako. Projekt je 130 000 000 



kuna od toga 80 000 000 kuna plaća EU fond, 45 000 000 plaća država, a 6 000 000 moramo izdvojiti 

mi iz našeg općinskog proračuna .  

 

 Prijedlog zaključka o prihvaćanju izvješća o radu načelnika OMK za razdoblje od 01.01. do 

30.06.2017. godine prihvaćen je JEDNOGLASNO 

8. Prijedlog pravilnika o stipendiranju učenika i studenata OMK 
 
 

Melanija Turčinov Rameša: imali smo stari pravilnik o stipendiranju iz 2001. godine i vezano za njega 

bilo je dosta primjedbi da nisu dobro regulirani kriteriji a sama činjenica da je iz 2001. godine znači da 

je dosta stvari zastarjelo i da nije više tako moderan. Dodani su neki novi uvjeti i napisani su detaljno i 

kriteriji za studente nisu onako strogi. Nije problem kad je mali broj zainteresiranih ali kad ima više 

zamolbi nego li mogućnosti  onda morate imati neku rang listu. To načelnik svaku godinu odlučuje 

početkom 11-og mjeseca. 

Toni Turčinov: trudit ćemo se da šta više stipendiramo. U ovoj odluci ste vidjeli da ne stipendiramo 

privatne fakultete, mislim da je to u redu. Naša stipendija nije velika, ona iznosi 650 kuna, ali svakako 

kad ste student da to dobro dođe. Trudit ćemo se dati svima, a ako ne, odbor će imati taj gorki okus 

da odluči kome će dati, a kome ne. Ali dogodit će se možda ne ove godine, ali da nećemo moći dati 

svima. 

 

 Prijedlog pravilnika o stipendiranju učenika i studenata OMK prihvaćen je JEDNOGLASNO 

9. Prijedlog odluke o donošenju strategije upravljanja i raspolaganja imovinom OMK za razdoblje 
od 2017. do 2021. godine 

 

Melanija Turčinov Rameša: u zadnjem revizijskom nalazu koji se odnosio na nekretnine imamo njihov 

prijedlog da moramo donijeti strategiju upravljanja i raspolaganja imovinom, a sam cilj strategije je 

evidentirati sve nekretnine koje Općina ima i kroz dogledno vrijeme uložiti određena sredstva i 

napore kako bi se to stanje složilo i uredilo. Ima tu više koraka znači od jednog programa na računalu 

do.  Jedan dio smo riješili tipa usklađivanje internih akata u 2016. godini. Instalirali smo jedan 

program na računalu a strategija je ajmo reći naša zakonska obaveza i još jedan od koraka uređenja 

tog zadatka. 

Venčoslav Skračić: ima li još koje pitanje? 

 Prijedlog odluke o donošenju strategije upravljanja i raspolaganja imovinom OMK za 

razdoblje od 2017. Do 2021. godine prihvaćena je JEDNOGLASNO 

 

 

 



10. Prijedlog odluke o ispravku greške u odluci o donošenju izmjena i dopuna prostornog plana 
uređenja OMK 

 
 
Melanija Turčinov Rameša: naime izrađivači prostornog plana su kod donošenja odluke o donošenju 

izmjena i dopuna prostornog plana napravili par sitnih greški, ništa strašno koji se ovim putem eto 

čisto daju na ispravak. 

Venčoslav Skračić: ima li još koje pitanje? 

 

 Prijedlog odluke o ispravku greške u odluci o donošenju izmjena i dopuna prostornog plana 

uređenja OMK prihvaćen je JEDNOGLASNO 

11. Prijedlog odluke o naknadi za članove općinskog vijeća i članove radnih tijela općinskog 
vijeća OMK 

 
Melanija Turčinov Rameša:  što se tiče ove odluke mi smo isto imali jednu staru odluku na snazi iz 

2007. godine po kojoj su pravo na naknadu imali članovi općinskog vijeća po sjednici 200 kuna i 

predsjednik općinskog vijeća pravo na naknadu od 800 kuna mjesečno, članovi radnih tijela i njihovi 

predsjednici nisu imali pravo na naknadu. Budući da neki odbori ulažu strašno puno truda u rad 

mislimo da bi radna tijela isto trebala imati pravo na nekakvu naknadu. Ovo je prijedlog, vi sad ove 

iznose možete mijenjati sukladno vašemu dogovoru. Za predsjednika smo stavili 800 kuna mjesečno, 

za članove općinskog vijeća po sjednici 200 kuna, a vi se dogovorite o predsjednicima i članovima 

radnih tijela. 

Venčoslav Skračić:  ima li još koje pitanje ili prijedlog? 

 

 Prijedlog odluke o naknadi za članove općinskog vijeća i članove radnih tijela općinskog 

vijeća OMK prihvaćen je JEDNOGLASNO 

12. Prijedlog odluke o osnivanju postrojbi civilne zaštite opće namjene OMK 
 
 

Melanija Turčinov Rameša:  riječ je o točci  sukladno zakonu o sustavu civilne zaštite. OMK nije nikad 

osnovala postrojbu civilne zaštite opće namjene, a trebali bi. Taj sustav civilne zaštite to je opet ono, 

toga ima jako puno akata, stožera, pa imamo između ostalog i osnovati tu postrojbu, a prvi korak u toj 

realizaciji  je upravo donošenje ove odluke. Pa upravo zato što ima jako puno zakonske regulative koja 

pokriva takva područja i onda se čitava priča na terenu kad triba razvodni po mom mišljenju.  Trebalo 

bi formirati skupinu od 8-10 ljudi i skupiti ekipu i s njima izvršiti određenu edukaciju u suradnji sa 

„Državnom upravom za zaštitu i spašavanje“. Rekli su da im se javimo nakon donošenja odluke za 

realizaciju daljnjih koraka. 

 

 



 Prijedlog odluke o osnivanju postrojbi civilne zaštite opće namjene OMK prihvaćena je 

JEDNOGLASNO 

13. Zamolba Narodne knjižnice i čitaonice Murter za zapošljavanje djelatnice na određeno 
vrijeme 

Melanija Turčinov Rameša:  dobili ste u prilogu zamolbu naše ustanove Narodne knjižnice i čitaonice 

Murter za zapošljavanje djelatnice na određeno vrijeme jer je to način da ravnateljica iskoristi svoj 

godišnji odmor u periodu od 16. listopada do 287. studenog 2017. godine. Riječ je o zapošljavanju 

djelatnika koji ne bi obavljao nikakve poslove ravnateljice nego je svrha da knjižnica ne bude 

zatvorena, tako da naši korisnici ne budu uskraćeni za tu uslugu. 

Venčoslav Skračić: koliko sada ima zaposlenika? 

Melanija Turčinov Rameša:  ravnatelja i Vedranko je isto zaposlenik knjižnice. 

Toni Turčinov: neka je Vedranko zamini. 

Mande Turčinov Ježina: ja svog djelatnika tako reći skoro nikad ne vidim. Jedan put me mijenjao na 

sat ili dva i rekao da mi je to zadnji put jer da se on jednostavno ne snalazi, a da ne govorim da bi 

trebao proći obuku i upoznati program jer ništa u ovoj knjižnici se ne radi mimo programa. Ja mislim 

da tu nemamo? Njega vezati za to radno mjesto toliko sati to mislim da nema šanse. 

Ivana Juraga: ja mislim dok se provede postupak oglasa i pronađe nova djelatnica da će proći misec 

dana. Smatram da Vedranko u dva tjedna može naučiti nego da čekamo cili postupak misec dana. 

Mande Turčinov Ježina: ako smijem još nešto reći . ja sam ovdje i predložila eventualnu zamjenu zato 

što je ova gospođica bila ovdje na stručnoj praksi, studira knjižničarstvo. Vedranko zapravo nema 

osnovnog znanja u ovom poslu. 

Toni Turčinov: ako treba treba, a ako vi odlučite da se neće primati onda se neće primati.  

Venčoslav Skračić: mislim ako je zaposlenik i prima plaču od ove ustanove onda je red i da odradi to. 

Mande Turčinov Ježina: ja se slažem s vama i to bi bilo normalno, međutim Vedranko od kad god ga se 

primilo u radni odnos nije jednoga dana proveo u knjižnici, on nema pojma o radu u knjižnici i ja se 

bojim ako njega ostavimo ovdje dok mene nema da će nastati takav kaos da će meni trebati godina 

dana da vratim stvari u red.  To je moje osobno mišljenje i mislim da sam u pravu. A osim toga mislim 

da on neće niti pristati na to. Vedranko je i do sada već stručni ispit položiti. 

Toni Turčinov: vi izglasajte tu temu, a moje mišljenje je da to treba odraditi Vedranko. Mislim da 20 

dana ili misec neće nikoga ubiti. I nako sam ja danas čuja da se „Mela“ raspada. Kad triba dati ruku 

načelniku onda nema, a kad triba doniti račun onda nije problem. Nemoj te me ljutiti jer po tom 

pitanju sam posebno osjetljiv.  

Vesna Juran: gospodine načelniče morate na vrime reči ljudima 

Toni Turčinov: nema veze.  

Melanija Turčinov Rameša:   imamo dvije opcije ne i da, izdavanje suglasnosti i ne izdavanje 

suglasnosti. 



 

 Odluka o izdavanju suglasnosti Narodnoj knjižnici i čitaonici Murter za zapošljavanje 
djelatnice na određeno vrijeme NIJE PRIHVAĆENA  sa 5 glasova PROTIV i 3 SUZDRŽANA 

 

14. Prijedlog odluke o dodjeli priznanja OMK u 2017. Godini 
 

Melanija Turčinov Rameša:  niste ga dobili u materijalima jer je odbor za dodjelu nagrada i priznanja 

imao sjednicu u ponedjeljak. Sad će te dobiti prijedlog odluke koja je napravljena na temelju zaključka 

odbora. 

Toni Turčinov: ja imam samo jedno pitanje, tu su Mile i Edo. Iz kojeg razloga Šimun Popov nije dobija 

plaketu za ovaj rad koji je napravija. Mislin da je 5-6 godina dolazija iz Tribunja u Murter igrati 

nogomet. I prošle godine kad je MNK Murter bija najranjiviji i moga je ići di oče on je osta igrati i 

spasija klub da ostane u drugoj ligi. 

Mile Ježina: najprije nismo imali dovoljno saznanja, tamo je to bilo jako šturo i nikako, onda samim 

tim što se tiče tog nogometnog kluba moj stav a onda je vjerojatno tako i odbora, mn+isli da se u ti 

nogometni klub utuklo puno novaca mislim to je moj stav. 

Toni Turčinov: mislin dečko je OK kad bi imali ove fešte donija bi srdele, njemu dide ima brod. Znači on 

bi donija par kašet ribe tako da. 

Mile Ježina: ja taj klub shvaćam kao profesionalizam gdje se njima nešto plaća. 

Toni Turčinov: ja san bija unutar toga pa ja znan kako to izgleda. Da se tu puno raspravljati. Mislim da 

taj klub triba ostati eto sad su ga priuzeli mlađi dečki. Jer jednostavno ne možemo samo sa našun 

dicun održati taj klub na takvoj razini, a da tu ide dosta novaca ide. Od suca, prijevoza, dresova,.. tako 

da žao mi je maloga. 

Mile Ježina: dobro evo imali smo mi još pitanja oko kojih smo se dvoumili i na kraju smo donili stav 

kakvi smo donili, ali sigurno ja san malo nespreman uša u ovaj odbor nepripremljen. Vrlo malo je 

došlo toga. Do godine se može to ispraviti zašto ne.  

Venčoslav Skračić: dobro ako nije ove godine do godine ćemo sigurno nagraditi maloga.  

Mile Ježina: meni je više žao maloga Luke. 

Edo  Juraga: zašto sad vijeće ne bi moglo donijeti odluku? 

Toni Turčinov: triba dicu nagraditi, plaketa niti je novčana niti,… ali da ih se pročita da budu tamo,..  

Melanija Turčinov Rameša:  što se tiče toga postoja je rok, poziv do kojeg se datuma podnose, ja vas 

sve razumin ali,.. kako vi odlučite neka bude. 

Toni Turčinov: ma stavit ćemo ajde na prijedlog  14. točke da vijeće želi uvrstiti još dva dečka za 

plaketu Općine, mislim niko tu neće reći da nećemo. 

Melanija Turčinov Rameša: što se tiče Šimuna Popova za njega imamo prijedlog, a za Luku Papešu 



nemamo. 

Toni Turčinov: nadopisati ćemo ga pa ćemo ga staviti. Evo mi ko vijeće ćemo pridložiti Luku Papešu, 

kao načelnik ću ga predložiti za dobivanje plakete za ostvarenja u sportu, i ne samo njega nego bi 

tribalo i onoga koji je s njime bija u dvojcu. 

Edo Juraga: on je iz Tisnoga. 

Toni Turčinov: stavimo još njih dva za plaketu. 

Venčoslav Skračić: predsjedniče odbora da li se slažeš da idemo na nadopunu sa dva kandidata i da ih 

stavimo na glasanje u sklopu ovih već izabranih? 

Mile Ježina: da. 

Venčoslav Skračić: ova  14. točka će biti proširena sa dva nova prijedloga – Luka Papeša i Šimun Popov. 

U kategoriji plaketa OMK iz Lavanda Matutinoviuć i Tonija Juragu još imamo njih dvoje.  

 Prijedlog odluke o dodjeli priznanja OMK u 2017. Godini sa proširenim kandidatima 
na prijedlog općinskog načelnika prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

Venčoslav Skračić: zaključujem 5. sjednicu općinskog vijeća. 

  Sjednica Općinskog vijeća završena je u 20.30 sati 

 
 
 
Zapisničar:        Predsjednik 
Vesna Juran        Venčoslav Skračić 
   

 

 

 

 

 

 
 
 
 

 

 

 



 

 


